

PROTOKOLL

2023-04-07

Möte IF Vikens Ungdomssektion

Plats: Vikenborg
Tid: 10:00
Närvarande: Maria Lindberg Engberg (ML) F08/sammankallande
Anders Klässbo (AK) F11-12
Sarah Johansson (SJ) P10

Anmäld frånvaro: Elke Forsberg (EF)

Delges: De närvarande

1. Mötets öppnande

Mötet öppnas

2. Val av sekreterare

AK utses till mötets sekreterare

3. Dagordningen

Dagordningen fastställs

4. Läget i lagen

Flera killar i P09 har bytt klubb till Säffle SK. Samtliga "gamla" ledare har slutat eller går med till Säffle. Vi jobbar för att hitta en så bra lösning som möjligt för de killar som vill spela i Viken säsongen 2023. Just nu är det 4-5 säkra. Ca 5-7 som är osäkra. Ny ledare på gång. Möte under kommande vecka där US, Rudi och ev nya ledare deltar.

5. Budget

Nya budgeten har ett positivt resultat på 42 288 kr. ML mailar denna till nya styrelsen.

Egen lagkassa är OK för vardera lag. Lagen har själva hand om och styr över denna.

6. Material

Matchkläder: AK har fått svar från nästan alla lag och roddar med att få ihop matchställ under kommande vecka.

Efter inventering kommer nya västar och målvaktshandskar till de yngsta lagen att köpas in av AK.

Vi beslutar att ledarna får overall från det år man börjat spela 5 mot 5.

7. Klassfotboll

Info är utskickat. Sista anmälningsdag 20 april. ML sammanställer en lista på kioskvaror och ber kansliet köpa in.

8. Träningstider

På Kickoffen deltog representanter för alla lag utom 2 och önskade då träningstider. Det ser ut som att vi kommer kunna få ihop träningstider som passar alla. Kan dock bli trångt några tider på söndagar om det är match för både 7-7 och 9-9 kl.15-17. Förhoppningsvis kan man då använda sidoytor. Match på lördag/söndag går före träning. ML mailar ut schema så att de som ännu inte fått träningstider kan välja bland de som finns.

9. Utvärdering Kickoff

På Kickoffen deltog representanter för de flesta lagen. Vi hade en trevlig kväll. ML skickar ut sammanfattande info på laget.

10. Domare

Kansliet ska boka domare. ML kollar upp vilka som är aktuella för att döma 5-5, 7-7 och 9-9 med Rudi och mailar sedan en aktuell lista över domare till kansliet.

11. Övriga frågor

Kioskverksamhet på Hanebol är ett problem. Vi väntar ff på konkret svar om kiosk och förråd på Hanebol. AK tar med sig till nästa styrelsemöte – akut!!!

Läget i lagen inför säsongen 2023. SJ mailar ut några enkla punkter som ledare i varje lag svarar på.

12. Nästa möte

Tisdag 16/5 kl.18:30 Vikenborg

13. Mötet avslutas

Vid protokollet

Anders Klässbo
Sekreterare

Maria Lindberg Engberg
Sammankallande